

目次

社区营造与乡村旅游社区韧性培育研究

——以四川省成都市蒲江县明月村为例 ..... 吴其付 (1)

东北地区市域旅游客流时空差异及影响因素

..... 吕波, 王辉, 周仲鸿, 何悦 (14)

民族旅游情境下文化距离对主客交往的影响机制研究

——以广西桂林龙脊梯田民族旅游村寨为例

..... 郑密, 王佳果, 杨海鑫 (27)

基于游记语义的游客情绪空间特征研究

——以安徽省黄山景区为例 ..... 蔡伟娜, 刘超, 许乐天 (42)

游客沉浸维度划分与实证检验研究

——以上海迪士尼乐园为例 ..... 张秦, 郭英之 (61)

国内外服务消费互动行为研究综述 ..... 袁懿琳, 张言庆, 滕柯 (73)

旅游业态与旅游产品的概念内涵及关联研究 ..... 钱海燕, 赵书虹 (88)

投稿须知 ..... (封三)

[期刊基本参数] CN 53-1212/K \* 2009 \* b \* 16K \* 100 \* zh \* P \* ¥12.00 \* 1500 \* 7 \* 2022-01

# TOURISM RESEARCH

Vol. 14 No. 1 Sum No. 65 Jan. 2022

---

## CONTENTS

- Research on Community Building and Resilience Cultivation of Rural Tourism  
Communities: Taking Mingyue Village, Pujiang County, Chengdu City, Sichuan  
Province as An Example ..... WU Qifu (1)
- Spatial and Temporal Differences and Influencing Factors of Urban Tourist Flow in  
Northeast China ..... LV Bo, WANG Hui, ZHOU Zhonghong, HE Yue (14)
- A Study on the Influence Mechanism of Cultural Distance on Host-Tourist Contact in  
the Context of Ethnic Tourism: Take Guangxi Guilin Longji Terraced Ethnic Tourism  
Village as An Example ..... ZHENG Mi, WANG Jianguo, YANG Haixin (27)
- Spatial Characteristics of Tourists' Emotion in Huangshan Scenic Spot Based on Travel  
Notes Semantics ..... CAI Weina, LIU Chao, XU Letian (42)
- Research on Dimension Division and Empirical Analysis of Tourists' Immersion:  
A Case Study of Shanghai Disneyland ..... ZHANG Qin, GUO Yingzhi (61)
- A Review of the Research on the Interactive Behavior of Service Consumption at Home  
and Abroad ..... YUAN Yilin, ZHANG Yanqing, TENG Ke (73)
- Research on the Conceptual Connotation and Relevance of Tourism Formats and  
Tourism Products ..... QIAN Haiyan, ZHAO Shuhong (88)